
 

 

 
 

 
 
 

Dagsorden / referat 
 
Pkt. 01  Velkomst v/ kredsformand: Lars Udengaard bød velkommen i formandens fravær. 

Der var desværre afbud fra formanden, næstformanden, kredskassereren og koordinatoreren for 
koordinatorerne 
Der blev udtrykt et ønske om at afholde et koordinatormøde efter sommerferien, hvor alle aspekter 
vedrørende funktionsbeskrivelsen kan færdiggøres, således at sagen endelig kan afsluttes. 
 
På samme møde kan det også være hensigtsmæssigt at drøfte og afklare nogle af de formelle for-
hold, herunder rammerne for befordringsdækning, udlæg, brug af Gmail og tøj fra Jægerforbundet, 
da disse spørgsmål ofte kan være en kilde til irritation, hvis de ikke håndteres hurtigt og effektivt. 

Der er generelt positiv feedback fra koordinatorerne vedrørende de allerede indsendte funktionsbe-
skrivelser. 

 
Pkt. 02  Arbejdet med funktionsbeskrivelser: JE fortalte indledningsvis om sin egen funktionsbeskri-

velse, og om kredsbestyrelsens tanker om, at hvert kredsbestyrelsesmedlem skal kobles sammen én 
eller to koordinatorer. 

 Koordinatorerne er kredsens vigtigste led i forhold til at skabe de aktiviteter som er én af kredsens 
vigtigste opgaver. 

 Klaus Knudsen og Lars Olsen undrer sig over at g-mailsystemet ikke bliver brugt i tilstrækkelig 
grad. KB sætter g-mailkonto på dagsordenen til næste møde. 

 

Kreds 5 

Emne: Kredsbestyrelsesmøde Kreds 5 
Dato: 6 juni 2025 Tid: 16,00-20,00 
Sted: Nabbevej 3, 5400 Bogense 
Mødeleder: kredsformanden Referent: Peter Bisgaard 

Kredsbestyrelse / HB 

Init. Navn Jægerråd / repræsenterer 

EVJ Ejgil Valdemar Jensen Kredsformand A 

LU Lars Udengaard HB-medlem + 

TSM Tonny Skytt Mikkelsen Kredskasserer - 

ML Morten Loubjerg JR Odense + 

 Vakant JR Assens  

JE Jørgen Egelund JR Svendborg + 

JT Jens Thomsen JR Fåborg-Midtfyn + 

BK Bo Kristiansen (Næstformand) JR Middelfart  - 

CH Claus Harboe JR Nordfyn  + 

TA Thomas Albertsen JR Ærø (HB-suppleant) + 

  KS Kurt Hansen JR Nyborg A 

PB Peter Bisgaard JR Kerteminde (referent) + 

 Vakant JR Langeland  

JR = jægerråd, + = deltagelse, a = afbud, - = fraværende  



  

 

Pkt. 03 Årshjul for en koordinator: Koordinatorer kan på funktionsbeskrivelses side 2 skrive årets op-
gaver ind. 

 

 

 

 

Pkt. 04        Orientering og nyt fra koordinatorer v/alle       

LO  
 

Lars Olsen  
/ Riffel 

Der afholdes 4 riffelprøver på Fyn, hvoraf den ene er afholdt pt. Der 
har ikke været den store tilslutning til FM kvalifikation. Det er en 
stor udfordring at få nok til at melde sig til prøverne. 
Der afholdes instruktørkursus i august. 

GP
  

Gitte S. Pedersen 
/ Hunde 

Der afholdes lille- og udvidet apporteringsprøver i den kommende 
tid. Det er svært at finde opbakning til prøverne. 
 

LB
  

Lars Nyholm 
/ Flugtskydning 

Deltog ikke 

FR 
 

Flemming Kjærulf Rasmussen 
/ Friluftrådet Nord 

Der har været afholdt årsmøde i Friluftsrådet med stor tilslutning 
fra jægere. Der er nu tre jægere i Friluftsrådet Fyn Nord. 

FK 
  

Fini Kjærsgaard  
/ Friluftrådet Syd 

Friluftsrådet Fyn Syd har fået én jæger mere med i rådet (Jørgen 
Egelund) 

RK Rasmus Kristensen  
/ Jagtsti 

Nyligt afholdt Jagtsti i Årslev. 29 deltager mod 15 sidste år. Det er 
svært at finde deltagere i Danmark 

BA 
  

Brian Andersen  
/ Jagthorn 

Deltog ikke 

KB 
  

Kim Broholm  
/ Vildtplejerådgiver 

Deltog ikke 

TP 
  

Torben Pedersen  
/ Hav og Strand 

Edderfugletælling mange hanner, men ikke så mange hunner. DJ 
har søgt om optagelse i ”Odense Fjord samarbejdet” Lars Uden-
gaard er indstillet til en post i Kystvandrådet. Der er ved at blive 
etableret et stenrev 

JE Jørgen Egelund 
/ Nyjæger 

Har deltaget i ERFA-gruppe med Jagttegnslærere. Har oprettet en 
FB-gruppe for nyjægere. Er ved at oprette en stand for nyjæger på 
Brahetrolleborg Game Fair, hvor nyjægerne er involveret. 

MS
  

Morten Stochkendahl 
/ Bue 

Deltog ikke 

OP
  

Lars Olsen 
/ Frivillig Jagtprøve 

2 frivillige jagtprøver afoldt med 45 deltagere. Det er et skuffende 
lavt antal, som alle jagtforeninger bør blive bedre til at orientere om 
prøverne. Flere foreninger er begyndt at tage sig godt betalt for at 
lægge skydebane til. LO opfordrer til at gå hjem og tale med for-
eningerne om problematikken. 

TS
  

Thorbjørn Stegelmann 
/ Webmaster 

Deltog ikke 

KK Klaus Knudsen 
/ Uddannelse 

Er ved at komme godt i gang med arbejdet. Der har været for 
mange kurser af samme slags på for kort tid. Kigger pt efter hvilke 
behov der er rundt om i kredsen. 

CA Carsten Andersen 
/ Hjortevildt 

Hans Kristian Nielsen: Ny koordinator Jan Hjeds fra Morud. Ny 
hjortegruppe Fyn. Der mangler repræsentanter fra Langeland, Tå-
singe, Odense. Der indkaldes til møde efter behov. Alle beslutninger 
om jagttider mm. bør gå gennem rådet. 

JE
  

Jørgen Egelund 
/ Mårhund og Regulering 

Der bliver afholdt reguleringskursus i Fangel til efteråret. God op-
bakning i FB-gruppen ”Mårhund”. Enkelte opgaver med husmår, 
men de er givet videre til anden side.  

TSM Tonny Skytt Mikkelsen 
/ Skydevogn 

Deltog ikke 

HKN Hans Kristian Nielsen  
/ Mårhund 

HKN tilkendegiver sin utilfredshed med at der er to koordinatorer 
på området Mårhund. Han er den eneste, som er uddannet i at re-
gulere MH, og mener at KB har handlet hen over hovedet på ham, 
da der blev indsat endnu en koordinator på området.  



  

 

Peter Bülov Hansen (NST) har sagt op pr. 31/12-25, og der er des-
værre endnu ikke fundet en afløser. Mariann Chriell er også stoppet 
i Naturstyrelsen, og de bliver begge svære at erstatte. LU bringer 
spørgsmålet om NST´s nedprioritering på området op i HB. 

HN Heidi Nyborg 
/ Laser Kino 

Deltog ikke 

KB Kim Bennedsen 
/ Schweisshund 

Deltog ikke 

 
 

 

Pkt. 5               Andre emner (eventuelt) v/ alle: 

Fini: Der er dårlig planlægning at lægge KB-møde med koordinatorer på en fredag mellem Grundlovsdag 
og Pinse. 

LU: Ny udvalgsstruktur. Der opfordres til at KB medlemmer og koordinatorer går hjem i baglandet og fin-
der egnede kandidater til de nye udvalg i DJ. LU har sendt mail rundt desangående primo juni i år. 

ML: Aktivitetsmedlemsskab i DJ kommer ikke ud til medlemmerne som en mulighed. 

Mødet afsluttet kl 20:05. 

 

 
 
 

 


